

LONG BEACH UNIFIED SCHOOL DISTRICT

សហសាលារៀនតំបន់ឡងប៊ិច

SERVING LONG BEACH, LAKEWOOD, SIGNAL HILL AND AVALON

BOARD OF EDUCATION

ក្រុមប្រឹក្សាភិបាលនៃការអប់រំ

1515 HUGHES WAY

LONG BEACH, CALIFORNIA 90810-1839


(562) 997-8240 • FAX (562) 997-8280

ថ្ងៃទី១៦ កុម្ភៈ ២០១៧

មាតាបិតា សិស្សានុសិស្ស និងបុគ្គលិកជាទីមេត្រី

ប៉ុន្មានថ្ងៃមុនពេលសម្រាកបុណ្យ Thanksgiving, លោកអគ្គនាយក Chris Steinhauser បានធ្វើសំបុត្រមួយដល់លោកអ្នកទាំងអស់គ្នាស្តីអំពីសេចក្តីបារម្ភដែលសិស្សបានបញ្ចេញឲ្យដឹងអំពីស្ថានភាពអន្តោប្រវេសន៍របស់ពួកគេ។ សិស្សជាច្រើនមានសេចក្តីបារម្ភទៅលើស្ថានភាពរបស់ពួកគេបួរបស់ឪពុកម្តាយពួកគេ ថាវាអាចប៉ះពាល់ដល់ពួកគេ គ្រួសារ និងមិត្តភក្តិរបស់ពួកគេនៅសាលាដោយរបៀបណា។ ក្នុងសប្តាហ៍នេះ ក្រុមប្រឹក្សាភិបាលនៃការអប់រំយើងបានបង្កើតសេចក្តីសម្រេចមួយពង្រឹងជាផ្លូវការដល់សារធានាអះអាងរបស់លោកអគ្គនាយក។ សាលារៀនរបស់យើងមិនចូលរួមក្នុងសកម្មភាពសក្តានុពលបង្កើតបង្ហូររបស់សហព័ន្ធ ដែលសំអាងទៅលើស្ថានភាពអន្តោប្រវេសន៍ ជំនឿសាសនា ឬដើមកំណើតពូជសាសន៍ឡើយ។ យើងនឹងធ្វើគ្រប់សព្វបែបយ៉ាងដែលស្របទៅតាមច្បាប់ដើម្បីការពារសិស្សានុសិស្ស ដោយឥតគិតអំពីស្ថានភាពរបស់ពួកគេឡើយ។ តួនាទីរបស់យើងជាអ្នកអប់រំសាធារណៈ គឺដើម្បីសាគមន៍ហើយបំរើសិស្សទាំងអស់ដែលមកដល់មាត់ទ្វារនៃសាលារៀន ដោយឥតគិតអំពីស្ថានភាពនៅក្នុងជីវិតរបស់ពួកគេឡើយ។ យើងទទួលអោបក្រសោបភាពចម្រុះផ្សេងៗគ្នាថាជាម៉ាម៉ាតលនៅសាលារៀនរបស់យើងនិងនៅក្នុងសង្គមរបស់យើង ហើយយើងនឹងធ្វើឲ្យអស់ពីសមត្ថភាពរបស់យើងដើម្បីតម្រូវទៅតាមសេចក្តីត្រូវការរបស់សិស្សយើងម្នាក់ៗ។ ក្រុមអ្នកផ្តល់ឱវាទរបស់យើងព្រមទាំងបុគ្គលិកដីទៃទៀតនិងជួយសិស្សណាដែលមានសេចក្តីបារម្ភអំពីស្ថានភាពអនាគតរបស់ពួកគេ។ សេចក្តីសម្រេចរបស់ក្រុមប្រឹក្សាភិបាលដែលទើបតែបានបង្កើតមកថ្មីនេះមានដាក់ភ្ជាប់មកជាមួយសំបុត្រនេះ។ តាងនាមជាក្រុមប្រឹក្សាភិបាលអប់រំរបស់អ្នក យើងនឹងបន្តទទួលស្វាគមន៍និងការពារសិស្សទាំងអស់ យើងនឹងធ្វើគ្រប់សព្វបែបយ៉ាងនៅក្នុងសមត្ថភាពរបស់យើងដើម្បីការពារការបំពានដោយអយុត្តិធម៌ឬការរំខានដែលអាចជ្រៀតជ្រែកដល់គុណភាពនៃការអប់រំដែលយើងផ្តល់ឲ្យសិស្សនៅសាលារៀនយើងជារៀងរាល់ថ្ងៃ។

ដោយសេចក្តីស្មោះចំពោះ,


ប្រធានក្រុមប្រឹក្សាភិបាល


អនុប្រធានក្រុមប្រឹក្សាភិបាល


សមាជិកក្រុមប្រឹក្សាភិបាល


សមាជិកក្រុមប្រឹក្សាភិបាល


សមាជិកក្រុមប្រឹក្សាភិបាល



សេចក្តីសម្រេចលេខ 021517-A

**សេចក្តីសម្រេចរបស់ក្រុមប្រឹក្សាភិបាលនៃការអប់រំរបស់សហសាលារៀនតំបន់ឡងប៊ិច
បញ្ជាក់ពីការការពារដល់សិស្សានុសិស្ស ដោយឥតគិតអំពីស្ថានភាពអន្តោប្រវេសន៍របស់ពួកគេ**

ដោយហេតុថា វាគឺជាសិទ្ធិរបស់កុមារគ្រប់រូប ដោយឥតគិតអំពីការកាន់សាសនា សញ្ជាតិ ពូជសាសន៍ ឬស្ថានភាព
អន្តោប្រវេសន៍ ដើម្បីបានទទួលការអប់រំសាធារណៈពីថ្នាក់មត្តេយ្យដល់ទី១២ដោយទេ ហើយនិង

ដោយហេតុថា សហសាលារៀនតំបន់ឡងប៊ិចស្វាគមន៍និងគាំទ្រសិស្សទាំងអស់ ហើយនិង

ដោយហេតុថា ក្រសួងអប់រំមានទំនួលខុសត្រូវក្នុងការបញ្ជាក់ថាសិស្សទាំងអស់ ដោយឥតគិតអំពីការកាន់សាសនា
សញ្ជាតិ ពូជសាសន៍ឬស្ថានភាពអន្តោប្រវេសន៍ ឲ្យអាចទទួលបានដោយសុវត្ថិភាពនូវការអប់រំសាធារណៈពីថ្នាក់មត្តេយ្យដល់ទី១២
ដោយទេ ហើយនិង

ដោយហេតុថា សកម្មភាពរបស់អាជ្ញាធរអន្តោប្រវេសន៍សហព័ន្ធនៅលើប្តីនៅជិតបរិវេណរបស់ក្រសួងអប់រំនិងតាមដងផ្លូវ
ធ្វើដំណើរទៅមកសាលារៀន ទោះបីជាសកម្មភាពនោះជាការតាមឃ្នាំមើល ការសម្ភាសន៍ ការសួរទាមទាររកព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួន
ការចាប់ខ្លួន ការឃុំឃាំង ឬសកម្មភាពអ្វីផ្សេងទៀតដែលធ្វើឲ្យរំខានខូចខាតដល់បរិយាកាសសិក្សារបស់សិស្សទាំងអស់ រួមទាំង
សិស្សដែលមានសញ្ជាតិអាមេរិកាំង សិស្សដែលនៅលើទឹកដីសហរដ្ឋដោយស្របតាមច្បាប់ និងសិស្សដែលពុំមានសញ្ជាតិអាមេរិកាំង
ហើយនិង

ដោយហេតុថា តាមរយៈបទបញ្ជានិងការអនុវត្តន៍របស់ខ្លួន ក្រសួងអប់រំបានប្តេជ្ញាផ្តល់ការអប់រំមានគុណភាពខ្ពស់ដល់
សិស្សទាំងអស់ ដែលមានរួមទាំងបរិយាកាសសិក្សាដែលមានសុវត្ថិភាពនិងនឹងធ្វើ ការរក្សាម៉ោងបង្ហាត់បង្រៀនមិនឲ្យបាត់បង់ និង
ការតម្រូវឲ្យមករៀន ហើយនិង

ដោយហេតុថា សិស្សនិងមាតាបិតាបានបញ្ចេញឲ្យក្រសួងអប់រំដឹង អំពីការភ័យខ្លាចនិងការភាន់ភាំង ទៅលើសុវត្ថិភាព
រាងកាយនិងផ្លូវចិត្តនៃសិស្សទាំងអស់ហើយនិងគ្រួសាររបស់គេ និងអំពីសិទ្ធិរបស់ពួកគេក្នុងការទទួលបាននូវការសិក្សាពីថ្នាក់មត្តេយ្យ
ដល់ទី១២ដោយទេ តាមរយៈសាលារៀននិងកម្មវិធីសិក្សារបស់ក្រសួងអប់រំ ហើយនិង

ដោយហេតុថា បុគ្គលិកនៃការអប់រំតាមធម្មតាប្រភពនៃការគាំទ្រ ធនធាននិងព័ត៌មានសម្រាប់ជួយនិងគាំទ្រសិស្សនៅក្នុង
ការសិក្សារបស់ពួកគេ រួមទាំងសុខភាពផ្លូវចិត្តផងដែរ។

ដូច្នេះ សេចក្តីសម្រេចនេះគឺ ក្រុមប្រឹក្សាភិបាលអប់រំបានអះអាងថាក្រសួងអប់រំឡងប៊ិចគឺជាទីកន្លែងសុវត្ថិភាពសម្រាប់សិស្ស
ទាំងអស់ គឺមានន័យថា ក្រសួងអប់រំឡងប៊ិចគឺជាទីកន្លែងសម្រាប់សិស្សនិងមាតាបិតារបស់ពួកគេរៀនសូត្រ លូតលាស់និងស្វែងរក
ជំនួយ ព័ត៌មាននិងការគាំទ្រដែលទាក់ទិនទៅនឹងសកម្មភាពអាជ្ញាធរអន្តោប្រវេសន៍ដែលជ្រៀតជ្រែកនៅក្នុងការសិក្សារបស់ពួកគេ

សេចក្តីសម្រេចបន្តថែមទៀតថា ក្រសួងអប់រំនឹងបន្តមិនអនុញ្ញាតឲ្យបុគ្គលឬអង្គការណាមួយចូលមកបរិវេណសាលារៀន
បើសិនជាបរិយាកាសសិក្សាត្រូវបានរំខានដោយការចូលមកនោះ ការដែលអាចមានការរំខានជាខ្លាំងដោយសារតែវត្តមានរបស់
ភ្នាក់ងារត្រួតត្រាអន្តោប្រវេសន៍និងគយសហរដ្ឋ U.S. Immigrations and Customs Enforcement Office (ICE)
ឬអង្គការអាជ្ញាធរក្នុងតំបន់ឬរដ្ឋដែលប្រតិបត្តិការងារតំណាងឲ្យ ICE, សំណើចូលមកលើបរិវេណសាលាអ្វីមួយពីអង្គការទាំងនេះ
ត្រូវតែដាក់ប្រគល់ជូនការិយាល័យអគ្គនាយកសាលាឲ្យពិនិត្យមើលជាមុនសិន ថាតើការចូលមកនេះមានការអនុញ្ញាតដោយច្បាប់ដែរ
ឬទេ ដោយការបញ្ជារបស់តុលាការ ឬដោយការអនុញ្ញាតផ្សេងទៀតដែលស្របទៅតាមច្បាប់ ហើយការពិនិត្យមើលនេះនឹងធ្វើ
ឡើងជាបន្ទាន់ ប៉ុន្តែមុនភ្នាក់ងារអាជ្ញាធរអន្តោប្រវេសន៍ ឬភ្នាក់ងារណាមួយដែលប្រតិបត្តិការងារតំណាងឲ្យភ្នាក់ងារអន្តោប្រវេសន៍

